
Protokoll Gävle Bridgeklubb 111205
Närvarande: Rolf, Patricia, Eleonore, Lasse, Kent, Ann och Ingegerd
Plats: Klubblokalen

§1. Öppnande
Rolf hälsade alla välkomna och öppnade mötet

§2. Övriga frågor
Vi började med övriga frågor eftersom alla inte kunde vara kvar hela tiden.
– Icke medlemmar som vill vara med på julfesten behöver inte betala som stödmedlem
– Beslutades att samtal på klubbens telefon betalas med 2 kronor
– Beträffande sophantering har Eleonore varit i kontakt med Gästrike Återvinnare och har 

erfarit att glas, metall och ren plast  ska särsorteras. Övrigt läggs i vanliga sopor. Patricia 
hör med Micke på Don Pepino om det finns möjlighet att lägga det som ska särsorteras 
hos dem.

– Beträffande placering av spelborden har vi nu ändrat så att borden inte står i nummer-
ordning. Om man vill ändra  borden vid något tillfälle ska det ändras tillbaka efter 
tävlingen.

– Beslutades om att simultantävlingar ska kosta 60 kronor

§3. Ekonomiska frågor
Ekonomin är för närvarande god. För anställd betalas 3 400 kr per månad efter bidrag. 
Tävlingar vid allsvenskan, DM mm diskuterades. Detta bör klargöras ytterligare/tydligare 
och tas upp till nästa säsong.

§4. Organisation av verksamheten inom klubben
Rolf föreslog att vi bildar kommittéer med olika inriktning som sköter den löpande 
verksamheter. Tänkbara kommittéer:
– Tävlingskommité
– Lokaler/utrustning'
– Medlemmar/fest
– Ekonomi/marknad
– Framtid/utveckling
I gengäld skulle färre styrelsemöten behövas, kanske kvartalsvis. Vi diskuterar detta 
ytterligare och redovisar på årsmötet.

§5. Tävlingsverksamheten
– Resterande program 2011 är klart
– Ann gör i ordning ett spelprogram för våren
– Brev har inkommit från Stefan. Lades t v till handlingarna tv
– Paul  Jones den 26/12 ställs in

§6. Lokalfrågor
Lasse m fl jobbar med säkerhet i lokalen

§7 Caféverksamheten
Beslutades att lägga ner caféverksamheten på fredagar tills vidare

Vid protokollet Justeras

Ingegerd Eriksson Rolf Scherdin


